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ZÁPIS Č. 6 ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY ESF MU 

konaného dne 6. 10. 2014 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Program: 

1. Habilitační řízení pana Ing. Zdeňka Tomeše, Ph.D., v oboru Hospodářská politika 

2. Habilitační řízení pana Ing. Roberta Jahody, Ph.D., v oboru Veřejná ekonomie 

3. Návrh na složení komise pro habilitační řízení paní Ing. Lenky Slavíkové, Ph.D., 

v oboru Veřejná ekonomie 

4. Návrh na složení komise pro habilitační řízení pana Ing. Milana Jana Půčka, MBA, 
Ph.D., v oboru Veřejná ekonomie a regionální rozvoj 

5. Návrh na prodloužení platnosti akreditace studijních programů 

6. Návrh na jmenování školitelů disertačních prací  

7. Návrh na jmenování školitelů disertačních prací bez titulu doc. / prof. pro 
konkrétního studenta a téma práce 

8. Návrh na jmenování členů komisí pro SZZ 

 

Průběh zasedání: 

V úvodu zasedání předseda VR prof. Ing. Antonín Slaný, CSc., přivítal přítomné a představil 
program zasedání, který byl členy VR následně jednomyslně schválen. 

Ad 1.  

Proděkanka pro akademické kvalifikace a doktorský studijní program doc. PhDr. Růţena 

Lukášová, CSc., představila habilitanta Ing. Zdeňka Tomeše, Ph.D., krátce shrnula dosavadní 
průběh řízení. Poté předala slovo přítomnému předsedovi habilitační komise prof. Ing. Milanu 

Ţákovi, CSc., který seznámil vědeckou radu s hodnocením přednášky pro odbornou veřejnost a 
se stanoviskem habilitační komise k návrhu na jmenování uchazeče docentem. 

Paní proděkanka vyzvala uchazeče k přednesení habilitační přednášky na téma „Vertikální 

separace nebo vertikální integrace na ţeleznici?“ a poté ke krátkému představení habilitační 
práce. Následně byla vědecká rada seznámena s posudky oponentů. Jako první představil svůj 

posudek přítomný oponent prof. Ing. Vlastimil Melichar, CSc., posudky dalších dvou 
oponentek, kterými byly doc. Ing. Anna Dolinayová, PhD., a doc. Ing. Šárka Laboutková, 

Ph.D., prezentovala proděkanka. Habilitant zodpověděl dotazy kladené v posudcích. 
Následovala veřejná rozprava, během níţ poloţili uchazeči dotazy doc. Malý, doc. Rektořík a 

doc. Viturka.  

Poté paní proděkanka navrhla pro tento i následující bod jednání dva skrutátory – Ing. 

Vladimíra Ţítka, Ph.D., a prof. Ing. Vojtěcha Krebse, CSc., které vědecká rada hlasováním 
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schválila (počet přítomných členů VR: 20, počet kladných hlasů: 20, počet záporných hlasů: 0, 
zdrţeli se hlasování: 0).    

Po ukončení veřejné rozpravy habilitant opustil místnost a byla zahájena neveřejná část 
rozpravy. Vyjádřili se prof. Slaný a dr. Kotlán. 

Následovalo tajné hlasování. Po sečtení hlasů skrutátory byl uchazeč pozván zpět před 
vědeckou radu a předseda VR prof. Slaný vyhlásil výsledek: „V tajném hlasování se vědecká 

rada usnesla na postoupení návrhu ke jmenování uchazeče Ing. Zdeňka Tomeše, Ph.D., 

docentem rektorovi Masarykovy univerzity“. 

Ad 2.  

Proděkanka pro akademické kvalifikace a doktorský studijní program představila habilitanta 
Ing. Roberta Jahodu, Ph.D., krátce shrnula dosavadní průběh řízení.1 Poté předala slovo 

přítomnému pověřenému členovi habilitační komise prof. Ing. Osvaldu Vašíčkovi, CSc., který 
seznámil vědeckou radu se stanoviskem habilitační komise k návrhu na jmenování uchazeče 

docentem. 

Paní proděkanka vyzvala uchazeče k přednesení habilitační přednášky na téma „Hodnocení 

problematiky non-take-up vybraných peněţních sociálních transferů pomocí mikrosimulačního 

modelování“ a ke krátkému představení habilitační práce. Uchazeč nejprve představil 
habilitační práci a poté navázal přednáškou. Následně byla vědecká rada seznámena s posudky 

oponentů. Jako první představil svůj posudek přítomný oponent doc. RNDr. Milan Šimek, 
Ph.D., jako druhý shrnul svůj posudek další přítomný oponent, prof. PhDr. Tomáš Sirovátka, 

CSc. Posudek třetího oponenta, doc. Ing. Michala Šoltése, PhD., prezentovala paní 
proděkanka. Habilitant zodpověděl dotazy kladené v posudcích. Následovala veřejná rozprava, 

během níţ poloţili uchazeči dotazy prof. Blaţek a prof. Krebs.2 

Po ukončení veřejné rozpravy habilitant opustil místnost a byla zahájena neveřejná část 

rozpravy. Prof. Skokan vyjádřil mj. doporučení specifikovat poţadavky na habilitační práci 

psanou formou souboru článků. Prof. Slaný reagoval, ţe se připravuje nová fakultní směrnice 
k habilitačním řízením a řízením ke jmenování profesorem, kde bude toto upraveno. Prof. 

Krebs dále připojil doporučení stanovit minimální odstup mezi úspěšně ukončeným habilitačním 
řízením a zahájením řízení ke jmenování profesorem. Prof. Slaný uvedl, ţe i tato problematika 

je při přípravě nové směrnice zvaţována. Do diskuze se zapojil také prof. Majtán. K uchazeči 
dr. Jahodovi se dále vyjádřili prof. Ochrana, doc. Špalek a doc. Malý. 

Následovalo tajné hlasování. Po sečtení hlasů skrutátory byl uchazeč pozván zpět před 
vědeckou radu a předseda VR prof. Slaný vyhlásil výsledek: „V tajném hlasování se vědecká 

rada usnesla na postoupení návrhu ke jmenování uchazeče Ing. Roberta Jahody, Ph.D., 

docentem rektorovi Masarykovy univerzity“. 

Ad 3.  

Proděkanka pro akademické kvalifikace a doktorský studijní program sdělila základní údaje o 
uchazečce o habilitační řízení Ing. Lence Slavíkové, Ph.D., v oboru Veřejná ekonomie.3 

Předseda VR poté přednesl návrh na sloţení habilitační komise: 

Předseda:  

 prof. RNDr. Jiří Hřebíček, CSc. – MU, Ekonomicko-správní fakulta 

 

 

Členové:   

                                          
1 Před začátkem projednávání tohoto bodu se dostavil na zasedání člen VR prof. Ing. Karel 

Skokan, Ph.D.    
2 Během diskuze se z dalšího jednání VR omluvil Ing. Viktor Kotlán, Ph.D. 
3 Ze zbývající části jednání VR se omluvil doc. Ing. Miroslav Ševčík, CSc. 
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 prof. Ing. Karel Skokan, Ph.D. – Slezská univerzita v Opavě, Obchodně podnikatelská 

fakulta v Karviné 

 doc. RNDr. Václav Toušek, CSc. – Univerzita Palackého v Olomouci, Přírodovědecká 

fakulta; UJEP v Ústí nad Labem, Fakulta sociálně ekonomická 

 doc. Ing. Leoš Vítek, Ph.D. – VŠE v Praze, Fakulta financí a účetnictví 

 doc. RNDr. Milan Viturka, CSc. – MU, Ekonomicko-správní fakulta  

Předseda VR dal členům VR prostor pro diskuzi a případné dotazy. Návrh komentoval doc. 

Špalek. 

Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet 

kladných hlasů: 19, počet záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0). 

Ad 4.  

Proděkanka pro akademické kvalifikace a doktorský studijní program sdělila základní údaje o 

uchazeči o habilitační řízení Ing. Milanu Půčkovi, MBA, Ph.D., v oboru Veřejná ekonomie a 
regionální rozvoj. Předseda VR poté přednesl návrh na sloţení habilitační komise: 

Předseda:  

 prof. Ing. Juraj Nemec, CSc. – MU, Ekonomicko-správní fakulta 

Členové:  
 doc. JUDr. Ivan Malý, CSc. – MU, Ekonomicko-správní fakulta  

 doc. Ing. Jan Pavel, Ph.D. – VŠE v Praze, Fakulta financí a účetnictví 

 prof. PhDr. Martin Potůček, CSc. MSc. – UK, Fakulta sociálních věd  

 doc. Mgr. Katarína Staroňová, PhD. – Univerzita Komenského v Bratislave, Fakulta 

sociálnych a ekonomických vied 

Předseda VR dal členům VR prostor pro diskuzi a případné dotazy. Dotaz vznesl doc. Piroţek.  

Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet 
kladných hlasů: 18, počet záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 1). 

Ad 5. 

Proděkan pro studium Ing. Martin Kvizda, Ph.D., uvedl návrh na prodlouţení platnosti 

akreditace studijních programů. Postupně představil obory: obor Ekonomie studijního 
programu Ekonomické teorie magisterské navazující prezenční jednooborové formy studia, 

obor Hospodářská politika studijního programu Hospodářská politika a správa magisterské 

navazující prezenční jednooborové formy studia, obor Regionální rozvoj a správa studijního 
programu Hospodářská politika a správa magisterské navazující prezenční jednooborové a 

magisterské navazující kombinované jednooborové formy studia, obor Veřejná ekonomika a 
správa studijního programu Hospodářská politika a správa magisterské navazující 

kombinované jednooborové formy studia. 

K návrhu nebyly vzneseny ţádné dotazy ani připomínky. 

Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet 
kladných hlasů: 19, počet záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0).  

Ad 6. 

Předseda VR uvedl návrh na jmenování školitelů disertačních prací. K návrhu nebyly vzneseny 
ţádné dotazy. Proběhlo hlasování o kaţdém navrhovaném zvlášť: 

 doc. Ing. František Svoboda, Ph.D. (pro studijní program Hospodářská politika a správa, 

obor Veřejná ekonomie) 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 18, počet 
záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 1). 
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 doc. Ing. Vladimír Hyánek, Ph.D. (pro studijní program Hospodářská politika a správa, 
obor Veřejná ekonomie) 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 19, počet 
záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0). 

 doc. Ing. Alena Klapalová, Ph.D. (pro studijní program Ekonomika a management, obor 
Podniková ekonomika a management) 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 19, počet 

záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0). 

 doc. Ing. Erika Pastoráková, Ph.D. (pro studijní program Finance a účetnictví, obor 

Finance) 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 19, počet 

záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0). 

Ad 7. 

Předseda VR uvedl návrh na jmenování školitele bez titulu doc./prof. pro konkrétního studenta 
a téma práce. K návrhu nebyly vzneseny ţádné dotazy. Proběhlo hlasování o kaţdém 

navrhovaném zvlášť:  

 Ing. Mgr. Jana Soukopová, Ph.D., pro studenta Ing. Vojtěcha Ficka a téma Faktory 
ovlivňující efektivnost odpadového hospodářství obcí v ČR (pro studijní program 

Hospodářská politika a správa, obor Veřejná ekonomie) 
 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 19, počet 
záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0). 

 
 Ing. Vladimír Ţítek, Ph.D., pro studentku Ing. Šárku Fránkovou a téma Hodnocení 

nástrojů pouţívaných pro podporu tvorby a difúze inovací a moţnosti jejich 

implementace v regionech (pro studijní program Hospodářská politika a správa, obor 
Veřejná ekonomie) 

 
Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 18, počet 

záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 1). 
 

 Ing. Martin Kvizda, Ph.D. pro studentku Ing. Elišku Kleinovou a téma Optimalizace 
ekonomických kritérií veřejných soutěţí v osobní ţelezniční dopravě (pro studijní 

program Hospodářská politika a správa, obor Hospodářská politika) 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 18, počet 
záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 1). 

Ad 8. 

Proděkan pro studium Ing. Martin Kvizda, Ph.D., uvedl návrh na jmenování nových členů do 

komisí pro státní závěrečné zkoušky v bakalářských a magisterských studijních programech. 
Doc. Malý vznesl dotaz k první kandidátce, Mgr. Haně Fitzové. Na základě jeho návrhu byla 

schválena pouze pro bakalářské programy. Proběhlo hlasování o kaţdé navrhované zvlášť: 

 Mgr. Hana Fitzová pro bakalářský studijní program Hospodářská politika a správa, obory 

Hospodářská politika, Regionální rozvoj a správa, Regionální rozvoj a cestovní ruch, 

Veřejná ekonomika a správa, Evropská hospodářská, správní a kulturní studia; pro 
bakalářský studijní program Finance a účetnictví, obory Finance a právo, Finance; pro 

bakalářský studijní program Ekonomika a management, obor Podniková ekonomika a 
management; pro bakalářský studijní program Ekonomické teorie, obor Ekonomie 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 19, počet 
záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0). 
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 Ing. Ladislava Kuchynková, Ph.D., pro magisterský navazující studijní program 
Ekonomika a management, obor Podniková ekonomika a management, pro magisterský 

studijní program Ekonomika a management, obor Podniková ekonomika a management 
a pro bakalářský studijní program Ekonomika a management, obor Podniková 

ekonomika a management. 

Návrh byl schválen (počet přítomných členů VR: 19, počet kladných hlasů: 19, počet 

záporných hlasů: 0, zdrţel se hlasování: 0). 

 

 

Na závěr jednání předseda VR oznámil, ţe následující zasedání Vědecké rady ESF je plánováno 
na 8. prosince 2014 od 10:00 hodin. 

 

 

zapsala: Mgr. Nikol Barochová 
zkontroloval: prof. Ing. Antonín Slaný, CSc. 


